
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
Készült: Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 2009. április 24 napján megtartott 
nyilvános ülésérıl 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
 

J E L E N  V A N N A K 
 
Ördög Jakab polgármester, Aranyosi Imre, Dobóné Koncz Judit, Fekete Tamás, Holló József, 
Kampel Lászlóné, Kiss Lajos, Turcsányi Béláné képviselık, Sárosi Tibor nem képviselı 
bizottsági tag, Tóth Imréné dr. jegyzı, Koncz Mártonné aljegyzı, Juhászné Sánta Zsuzsa 
pénzügyi csoportvezetı, Galambos Lajosné óvodavezetı, Bay Judit SZKUTINFÓ KHT 
ügyvezetıje, Baranyiné Rácz Andrea CKÖ elnöke 
Koncz József alpolgármester érkezése a késıbbiekben várható, távol maradt Dr. Béres Imre 
Sándor képviselı. 
 

I.NAPIREND EL İTT 
 
Ördög Jakab polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület 8 fıvel jelen van, az ülés 
határozatképes és azt megnyitja. 
Jegyzıkönyv vezetésével megbízza Koncz Attiláné Tanner Zsuzsanna elıadót, a jegyzıkönyv 
hitelesítésére felkéri Aranyosi Imre és Dobóné Koncz Judit képviselıket.  
Ördög Jakab polgármester javaslatot tesz a napirendre. Az indítványok között zárt ülés 
keretében javasolja tájékoztatni a képviselı-testületet az átruházott hatáskörben meghozott 
döntésekrıl. 
A napirendet a képviselı-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbiak szerint fogadta el: 
 

NAPIREND 
 
Tárgy:           Elıterjesztı: 
1./ Beszámoló az önkormányzat 2008. évi költségvetésének   Ördög Jakab 
teljesítésérıl  -  rendeletalkotás.      polgármester 
         
2./ Javaslat a közmeghallgatáson felvetett kérdésekben teendı   Ördög Jakab 
intézkedésekre – szóbeli elıterjesztés     polgármester 
 
3./ Tájékoztató a lejárt határidejő testületi határozatok végrehajtásáról Tóth Imréné dr. 
 
4./ Indítványok, javaslatok 
 
Zárt ülésen: 

- Tájékoztató az átruházott hatáskörben meghozott döntésekrıl 
 

II. NAPIREND TÁRGYALÁSA  
 
1./ Tárgy: Beszámoló az önkormányzat 2008. évi költségvetésének teljesítésérıl- 
rendeletalkotás. 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
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(Elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz József képviselı megérkezett. 
 
Ördög Jakab polgármester elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tárgyalta a 
beszámolót. Felkéri Dobóné Koncz Judit bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 
állásfoglalását. 
 
Dobóné Koncz Judit Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elnöke tájékoztatja a képviselı-
testületet, hogy a bizottság megtárgyalta a beszámolót és módosító indítvány nélkül 
elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet határozatokat az elıterjesztés szerint. 
 
Dr. Béres Imre Sándor képviselı megérkezett. Így 10 fıvel van jelen a képviselı-testület. 
 
(Az elıterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, hozzászólás nem hangzott el.) 
A polgármester szavazásra bocsátja az elıterjesztéshez kapcsolódó rendelet-tervezetet és 
határozatokat. 
 
Ezt követıen a képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotja. 
 

SZENTISTVÁN NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATÁNAK 
6/2009.(IV.27.)számú rendelete 

 
az önkormányzat 2008. évi gazdálkodásáról. 

 
(A rendelet szövege írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
A Képviselı-testület az elıbbi rendelethez kapcsolódóan 10 egybehangzó igennel, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta a következı határozatát. 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
16/2009.(IV.24.)számú határozata 
 
Tárgy: A 2008. évi pénzmaradvány felhasználása 
 
A Képviselı-testület a 34.865 eFt összegő költségvetési pénzmaradvány felhasználását az 
alábbiak szerint rendeli: 
 

- A szennyvíz-üzemeltetı intézmény 500 eFt összegő pénzmaradványát mőködésére 
felhasználhatja, a 2009. évi költségvetésébe beépítésre került. 

 
- A 2009. évi költségvetésbe 17.800 eFt összeg beépítésre került részben felhalmozási, 

részben mőködési célú pénzmaradványként, melyet a testület jelen határozatával 
megerısít. 

 
- Az oktatási tárulás tervezett pénzmaradványának összegével egyezıen további 1.817 

eFt összeget rendel a 2009. évi költségvetésébe beépíteni, melyet e címen 
céltartalékként kell a költségvetési rendeletben megjeleníteni. 
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- A fennmaradó 14.748 eFt-ot a képviselı-testület költségvetési tartalékba helyezi, így 

az önkormányzat költségvetési tartaléka 18.902 eFt összegre növekszik. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza polgármesterét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidı: értelemszerően 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
 
Szentistván nagyközség Képviselık-testületének 
17/2009.(IV.24.) számú határozata 
 
Tárgy: összefoglaló ellenırzési jelentés elfogadása 
 
A képviselı-testület a 2008-as évrıl szóló összefoglaló ellenırzési jelentést elfogadja. 
Utasítja a költségvetési intézmények vezetıit, hogy a napi munkavégzés során fordítsanak 
kiemelt figyelmet az ellenırzési tevékenységre, a teljeskörő szabályozottsága és a 
szabályzatokban foglaltak minél teljeskörő betartására. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Költségvetési szervek vezetıi 
 
2./ Tárgy: Javaslat a közmeghallgatáson felvetett kérdésekben teendı intézkedésekre- 
szóbeli elıterjesztés 
Elıterjesztı: Ördög Jakab polgármester 
 
Ördög Jakab polgármester szóbeli elıterjesztésben elmondja, hogy a közmeghallgatáson is 
utalt több feltett kérdésre, hogy a felmerült probléma megoldása intézkedés alatt, folyamatban 
van. A község belterületi útjainak csıtörés utáni helyreállításával kapcsolatban el lehet 
mondani, hogy mindenhol helyreállították és leaszfaltozták a feltört útszakaszt. A Széchenyi 
és Vörösmarty utakat összekötı egysoros járda kiigazítására a késıbbiekben fog sor kerülni. 
A leégett lakóingatlan elbontása folyamatban van, de nincs még teljes mértékben rendben. 
Van mit tennie a tulajdonosnak. A játszótér terültén lévı veszélyes „vasak” eltávolítása 
megtörtént, így a gaztalanítás könnyebb lesz. A Szent István kútjához vezetı út kiszélesítése 
és rendbetétele megtörtént. A temetınél lévı fák ápolása, locsolása a közfoglalkoztatás 
keretében beindult és most már szépen fejlıdik az a rész. Parkolási gond a posta környékén: a 
Közútkezelı Kht-vel kell felvenni a kapcsolatot, mert az ı útja és a parkolás kialakítását 
engedélyeznie kell. Esetleges megoldás lehet azon az oldalon, ahol a megállás nincs 
megtiltva, az árokbefedés saját kivitelezéssel. A volt napközi mögötti utcarész lezárásával 
kapcsolatban véleményt kér, hogy megoldás lenne-e oszlop leásásával megszüntetni az 
autóval történı forgalmat. Másik javaslat, táblával szabályozni a közlekedést. A 
közmeghallgatáson felvetıdött a betegek szállítása és ezzel kapcsolatos elvárások. Úgy, 
ahogy Mezıkövesden a Támogató Szolgálat megszervezi az igénylık részérıl a szállítást, azt 
a mi településünkön jelen esetben nem tudjuk megvalósítani.  
Az elhangzott tájékoztatás után várja a képviselı-testület véleményét, javaslatát, 
állásfoglalását. 
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Vélemények, javaslatok: 
 
Aranyosi Imre képviselı javasolja, hogy a fıutcán a posta környékén mindkét oldalon 
parkolót kellene kialakítani, mert az a rész, ahol üzletek vannak egymás mellett. Esetleg 
sebességkorlátozó tábla elhelyezését kellene kérni.  
 
Kampel Lászlóné képviselı egyetért a parkoló kialakításával, de legalább egy tábla 
elhelyezését helyesnek tartaná. A volt napközi mögött utcarésszel kapcsolatban az a javaslata, 
hogy legalább egy STOP táblát helyezzenek el az épület falára, így ott mindenképpen meg 
kell állni. 
 
Dobóné Koncz Judit képviselı felhívja a figyelmet, hogy több lakótárs jelezte,  hogy a „régi 
posta” épületénél lévı buszmegálló környéke rendezetlen és nagyon  el van hanyagolva. 
 
Kiss Lajos képviselı szerint a volt napközi épületénél az utcából való kijutás is gondot okoz, 
mert a bal oldalon lévı ingatlan elıtti növények akadályozzák a biztonságos közlekedést. 
Javasolja az utca oszlopokkal való lezárását, de véleménye szerint ehhez mindenképen  a 
környék  lakóinak beleegyezése szükséges. Az a meglátása, hogy ha tábla kerülne 
elhelyezésre, nem biztos, hogy azt betartanák. Egyetért a posta környékén lévı parkoló 
kialakításával. 
 
Koncz József alpolgármester szerint úgy is el lehetne képzelni a parkoló létrehozását, hogy az 
ott lévı üzlettulajdonosok alakítsák ki, hiszen az ı érdekük is. 
 
Ördög Jakab polgármester megköszöni a véleményeket és még egyszer tájékoztatja a testület 
tagjait, hogy az út a Közútkezelı Kht tulajdona és csak véleményt, javaslatot tehetünk  a 
parkolás kialakításával kapcsolatban. A napközi mögötti utcarész megoldását a közlekedési 
tábla elhelyezésében látja, azonban mindkét intézkedés a Közútkezelı Kht hatásköre. 
Valamint az ott lévı ingatlan tulajdonosának fel kell hívni a figyelmét, hogy 
közlekedésbiztonsági szempontból tegye biztonságossá a kilátást a fıutcára. 
Megkérdezi, hogy a képviselı-testület tagjai egyetértenek-e  a tájékoztatással kapcsolatos 
intézkedésekkel. 
 

Állásfoglalás: a képviselı-testület egyhangúlag elfogadta a polgármesteri válaszban 
foglaltakat. 

 
3./ Tárgy: Tájékoztató a lejárt határidejő testületi határozatok végrehajtásáról. 
Elıterjesztı: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 
(Az elıterjesztés írásban a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
 
Az elıterjesztéssel kapcsolatban kérdés, javaslat, vélemény nem hangzott el. 
 
 Állásfoglalás: a képviselı-testület egyhangúlag tudomásul vette a tájékoztatást. 
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4./ Tárgy: Indítványok, javaslatok 
 
a.) Ördög Jakab polgármester ismerteti a képviselı-testülettel, hogy az idén Sajószentkirály 
településen kívánnak elhelyezni egy  álló szobrot. A régi kialakult gyakorlatnak megfelelıen a 
nagyobb települések 200.000,- Ft-tal, a kisebbek pedig 80.000,- Ft-tal járulnak hozzá a szobor 
elhelyezéséhez. 

 
Ezt követıen a képviselı-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatát hozta: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
18/2009. (IV.24.)számú határozata 
 
Tárgy: Szent István szobor készítésének támogatása. 
 
A képviselı-testület egyetért a Szentkirály szövetség elképzeléseivel, ezért 200.000,- Ft 
támogatást biztosít annak érdekében, hogy Sajószentkirály településre kerüljön egy újabb 
Szent István szobor. 
 
A támogatást a költségvetésében biztosítja. 
 
Felkéri polgármesterét a szükséges intézkedés megtételére és felhatalmazza a megállapodás 
aláírására. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Ördög Jakab polgármester 
  
b.) Ördög Jakab polgármester tájékoztatja a képviselı-testületet, hogy a Közútkezelı Kht. felé 
írt levelében kérte az utak kátyúzását a mezıkövesdi és a mezıkeresztesi útszakaszon is, 
valamint a felújítással kapcsolatban érdeklıdött. A nyékládházi üzemmérnökség ígéretett tett, 
hogy 2009. április 17-ig a mezıkövesdi útszakaszon elvégzi a kátyúzást, amely már meg is 
történt. A mezıkeresztesi útszakaszon a munkálatokat várhatóan május elején kezdik el. 

 
c.) Ördög Jakab polgármester elmondja a képviselı-testületnek, hogy az egyesület vezetıje 
kissé megkésve, de támogatási kérelemmel fordult az önkormányzathoz. Úgy, ahogy a többi 
civil szervezet is, ık is részesülhetnek ebbıl 50.000,- Ft mértékig, amennyiben a testület 
tagjai ezt támogatják. 

 
Hozzászólás hiányában a polgármester szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
A képviselı-testület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozta a 
következı határozatát: 

 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
19/2009.(IV.24.)számú határozata 

 
Tárgy: A Szentistváni Hagyományırzı Asszonykórus támogatása 

 
A képviselı-testület a településen mőködı Asszonykórus 2009. évi támogatási igényét 
megtárgyalta. 
A Szentistváni Hagyományırzı Asszonykórus részére     50.000,- Ft 
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mőködési támogatást állapít meg. 
 

Utasítja jegyzıjét, hogy a támogatott szervezettel a támogatási megállapodást készítés elı, 
melyben írja elı az elszámolási kötelezettséget. Felhatalmazza a Képviselı-testület a 
polgármesterét a támogatási szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Tóth Imréné dr. jegyzı 
 

 
d.) Ördög Jakab polgármester elıadja, hogy mivel május 15-én Alapítói ülés lesz, egy soron 
kívüli testületi ülés megtartása is szükségessé vált a költségvetési szervek jogállásáról szóló 
törvénybıl adódó feladat végrehajtására. Elıkészítés alatt áll, hogy a soron kívüli testületi 
ülésen a bölcsıde kérdésérıl hallgassunk meg egy szakember véleményét.  
(A képviselık beszélgetés folytattak a soron kívüli és az alapítói ülés idıpontjáról, a javasolt 
napirendekkel egyetértettek.) 

 
Állásfoglalás: a képviselı-testület a soron kívüli ülés összehívásával és témájával egyetért, 
azonban annak, és az alapítói ülésnek az idıpontja 2009. május 13-a legyen. 

 
 
e.) Aranyosi Imre képviselı elıadja, hogy a Felszabadulás utca járdájának kijavítása már ısz 
óta húzódik, valami miatt még mindig nem lett elindítva a javítás. Úgy tudja, hogy a 
tulajdonosoknak kötelezı a saját ingatlanuk elıtt a járdát megcsinálni. Nem kellene tovább 
húzni az idıt, mert nem tudják tolni a babakocsit az úton, nagy a forgalom.  
Érdeklıdik, hogy a Hunyadi utcában eladott ingatlan területe meddig terjed, mert a tulajdonos 
megcsinálta végig az árkot, de az árok és az út között olyan kicsi távolság maradt, hogy még 
egy személygépkocsi parkolására sem elegendı a megmaradt hely. 
Javasolja, hogy a világháborús emlékmőnél és a Szent István kútja elıtt megmaradt „csúnya” 
fákat ki kellene vágni. 
Javaslatot tesz, hogy az önkormányzati étteremnek nevet kellene adni. 
Tájékoztatja a testület tagjait, hogy a médiában hallott egy Beleske nevezető településrıl, ahol 
nincs munkanélküli ember, mert az önkormányzat alakított egy KFT-t, földeket vásároltak és 
így tud dolgozni mindenki. Javasolja, hogy a képviselı-testület látogasson el erre a 
településre. Emlékezteti a testület tagjait, hogy május hónap utolsó vasárnapja a magyar 
hısök napja. 
Érdeklıdik, hogy igaz-e a hír, hogy Nyeste János eladta az önkormányzattól megvásárolt 
Dobó úti gödrös területet. 
 
Kampel Lászlóné képviselı megerısíti az elıtte szóló képviselıt a Felszabadulás úti járda 
javításával kapcsolatban, hiszen nagyon megnövekedett a forgalom, veszélyes az idısek és a 
gyerekek számára is. 
 
Koncz József alpolgármester az Aranyosi Imre képviselı reagálására elmondja, hogy ı sem 
tudja, mi lett a Hunyadi utcai ingatlan eladásának szerzıdésében lefektetve. Az a véleménye, 
hogy az eredeti célt kell megkövetelni a vevıtıl, amiért megvette. Úgy érzi, hogy valamilyen 
formában felelıs a testület is a cél megvalósulásáért. Dicséretét fejezi ki a sportpálya és 
környékének rendbetételéért. 
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f.) Fekete Tamás képviselı érdeklıdik, hogy a volt idısek otthona és bölcsıde épületének 
felújítására beadott pályázatnak van-e már eredménye. Az a véleménye, amennyiben a 
pályázat nem nyer, ennek az épületnek az udvarán egy játszótér kialakítása nagyon hasznos 
lenne. 
 
Válaszadás: 
 
Ördög Jakab polgármester Aranyosi Imre képviselı érdeklıdésére elıadja, hogy a 
Felszabadulás úti járda javítására  hamarosan sor kerülhet, a közfoglalkoztatás is  beindul, a 
létszám lassan feltöltıdik és a lakosokkal együtt a javítás megkezdıdhet a következı 
hetekben. 
Elmondja, hogy a Hunyadi utcában lévı göndörnél maga is meglepıdött amikor megnézte, 
hogy mennyi ott a távolság. A feltüntetett térkép alapján több mint 12 méter. A vevı 
figyelmét fel kell hívni, hogy amit a szerzıdésben benne van, neki azt kell megvalósítani. 
A „csúnya” fát mások úgy minısítették, hogy még nem csúnya és ne vágjuk ki. 
Az étterem nevével kapcsolatban már többször felmerült a gondolat, hogy legalább 
önkormányzati étterem legyen a neve. Az a javaslata, hogy a testület tagjai gondolkodjanak el 
a névadáson. 
A beleskei munkahelyteremtéssel kapcsolatban az a véleménye, hogy minden 
önkormányzatnál  más helyzet van, nem lehet általánosítani. 
Fekete Tamás képviselı kérdésére válaszolva ismerteti, hogy az IKSZT pályázatnak nincs 
még eredménye és ennek része a   játszótéri eszközök elhelyezése. Amennyiben a pályázat 
nem nyer, akkor át kell értékelni, hogy oda legyen-e tervezve, mert meg kell találni annak az 
épületnek a késıbbi funkcióját, melynek összhangban kell lennie az udvarral is. 
Aranyosi Imre képviselı érdeklıdésére elıadja, hogy Nyeste Jánossal nem került sor 
szerzıdéskötésre, információi szerint a vállalkozónak anyagi gondjai vannak.  
 
g.) Dobóné Koncz Judit képviselı érdeklıdik, hogy sikerült-e már felvenni a kapcsolatot  
Szilágyi Lajos bácsi családjával a lebontott emlékmőrıl lekerült tábla elhelyezése miatt.  
Az elsı lakáshoz jutási támogatással kapcsolatban a véleménye, nagyon jó dolog, hogy minél 
több fiatal telepedik le a faluban és ezáltal minél több gyerek születik. Az a kérdése, hogy ha 
valaki nem felel meg a helyi szabályoknak, akkor méltányossági alapon lehetne-e támogatást 
juttatni neki. Mint pénzügyi bizottság elnöke az iránt érdeklıdik, hogy a  közvilágítással 
kapcsolatban megnyert  pályázatra kapott sikerdíjnak, - mivel ez a pályázati pénz az 
útfelújításra lesz átcsoportosítva – mi lesz a sorsa. 
 
h.) A képviselı-testület tagjai magánszemélyként beszélgetést folytattak a településen történt 
két szomorú halálesettel kapcsolatban a család megsegítésérıl. 
 
i.) Koncz József alpolgármester tájékoztatja a képviselı-testületet, hogy az elızı ülésen 
említett nıgyógyászati szőrıvizsgálat megvalósításával  kapcsolatban felvette a kapcsolatot a 
vizsgálatot végzı orvossal. Sajnos ezt a szőrıvizsgálatot az OEP nem finanszírozza, így 
ennek a költsége fejenként 1.500,- Ft-ba kerülne. Egyéb költségigénye a szőrıvizsgálatot 
végzı orvosnak nincs.  
Amennyiben a képviselı-testület úgy foglal állást, hogy számla ellenében megfinanszírozza 
ennek a vizsgálatnak a költségeit, akkor egy elıre egyeztetett idıpontban ez megtörténhet.  
A községben történt tragikus halálesettel kapcsolatban érdeklıdik, hogy kinek van joga 
felülvizsgálni a történteket, esetleg történt-e orvosi mulasztás. Úgy érzi ennyivel tartozik a 
képviselı-testület a lakosságnak. 
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Dr. Béres Imre Sándor képviselı elmondja, hogy a korábbi idıszakban hosszas beszélgetést 
folytatott az említett orvossal. Maximálisan támogatja a szőrıvizsgálatot, mert sajnos ezek 
azok a betegségek, amelyek tüneteket nem okoznak, mégis súlyos következményei lehetnek. 
 
Kampel Lászlóné képviselı véleménye szerint nagy segítség a szentistváni nıknek a 
szőrıvizsgálat megvalósítása, hiszen az idısebb korosztály nem szívesen utazik  és várakozik 
a rendelıben, a fiataloknak pedig nem kell munkából szabadságot kérni. A legnagyobb 
segítség pedig az, amennyiben a lakosok részre ez ingyenesen valósulna meg. 
 
Ördög Jakab polgármester Koncz József alpolgármester javaslatával kapcsolatban elmondja, 
amennyiben a nıgyógyászati szőrıvizsgálatot  a képviselı-testület jóváhagyja, akkor  az 
önkormányzat  finanszírozza  ennek a költségeit. Elmondja, hogy emellett lehetıség van 
igénybe venni egy olyan szőrıvizsgálati sorozatot, amit a Semmelweis Kórház dolgozói 
végeznek. Ez nagyon alapos és több irányú vizsgálat mind férfiak, mind nık vonatkozásában. 
A harmadik lehetıség, amit szintén igénybe lehetne venni a LEADER Közösség által készített 
pályázat szőrıbuszra és szőrıvizsgálatokra. Úgy gondolja, hogy ennek is lehetne teret adni és 
nagyon jó lenne, ha ez megvalósulna. Viszont ezek a lehetıségek nem zárják ki egymást. 
 
Ezt követıen a Képviselı-testület 10 egybehangzó igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testületének 
20/2009.(IV.24.) számú határozata 
 
Tárgy: egészségügyi szőrıvizsgálatok 
 
Szentistván nagyközség Képviselı-testülete a lakosság megelızı egészségügyi 
szőrıvizsgálata érdekében az alábbiakat határozza el: 

1. Felhatalmazza Koncz József alpolgármestert, hogy dr. Vojcek László nıgyógyász 
szakorvossal folytasson tárgyalásokat a helyben történı vizsgálatra vonatkozóan és 
tegye meg a szükséges elıkészítési és szervezési feladatokat. A Képviselı-testület a 
szőrıvizsgálatot a lakosság részére ingyenesen biztosítja, annak költségét 
személyenként kb. 1500,- Ft-ot számla ellenében az önkormányzat költségvetésébıl 
biztosítja. 

2. A Képviselı-testület felhatalmazza Ördög Jakab polgármestert, folytasson 
tárgyalásokat a Semmelweis Kórház dolgozói által végzendı szőrıvizsgálatok helyben 
történı megszervezésére, a település lakosságának ingyenes szőrıvizsgálata 
érdekében.  

 
Felelısök: Koncz József alpolgármester 
       Ördög Jakab polgármester 
Határidı:   folyamatosan 
 
 
Válaszadás: 
 
Ördög Jakab polgármester Dobóné Koncz Judit  kérdésére elmondja, hogy az elsı lakáshoz 
jutók támogatásával kapcsolatban a mostani rendelet alapján nem lehet megtenni a 
méltányossági támogatást. Lehet, hogy módosítani kellene a rendeletet.  
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A pályázattal kapcsolatban elmondja, hogy amennyiben nem lesz az év során nyerı pályázat, 
akkor ezt a pénz vissza kell vonni és vissza kell fizetni. Amikor ez lezárult akkor ez 
rendezésre fog kerülni. A szomorú halálesettel kapcsolatban elıadja, hogy a testületi ülést 
követı hétfın megkérdezi az érintett orvost a haláleset pontos körülményeirıl, de 
felülvizsgálatot csak  az elhunyt lakótárs családja indíthat  az egészségügyi felügyeletnél. 
 
j./ Kiss Lajos képviselı tájékoztatja a testület tagjait, hogy a iskolai beiratkozás megtörtént, 
Szentistvánon 23 gyerek, a Tiszai-vonal 5 településén összesen 9 tanuló iratkozott be elsı 
osztályba. Jelenleg a törvényes létszám keretein belül vagyunk, viszont aggasztó a Tiszai-
vonalon lévı gyermekek alacsony létszáma. Javasolja a Társulás fenntartását. A szentistváni 
5. osztálynál a korábbakban voltak a létszámmal problémák, de normalizálódott a helyzet. 
 
k./ Kampel Lászlóné képviselı elıadja, hogy az óvodában is megtörtént a beiratkozás. 21 
kisgyerek iratkozott be. Elmondja, hogy jól zárult az év, hiszen több pályamunkát készítettek 
a gyerekek, aminek eredménye is lett. Például egy budapesti kirándulást és egy 15.000,- Ft-os 
összeget is a szentistváni óvodásoknak ítéltek. Szavalóversenyen is részt vettek az ovisok, 
ahol sikeresen szerepeltek. 
 
 
Mivel több kérdés, bejelentés nem volt, ezt követıen a képviselı-testület zárt ülésen folytatta 
munkáját, melyrıl külön jegyzıkönyv készült. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

Tóth Imréné dr.      Ördög Jakab 
     jegyzı       polgármester 

 
 
 
 
 
 

Aranyosi Imre  Dobóné Koncz Judit 
jegyzıkönyv hitelesítık 


